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Oikaisuvaatimus Loviisan Elinkeino- ja infrastruktuurilautakunnalle 
 
Mielestämme 23.4.2020 kokouksessa muissa esille tulevissa asioissa käsitellyn Valkon asukkaiden 
kirjelmän esittely ei vastaa hyvää hallintotapaa, koska mielestämme esittelijä elinkeino- ja 
infrastruktuurijohtaja Holmström on esteellinen esittelemään ja käsittelemään asiaa, koska on 
kaavamuutosesityksen tehneen Loviisan Satamakiinteistöt Oy:n hallituksen puheenjohtaja ja on tehnyt 
Loviisan kaupungin puolesta ostotarjouksia alueemme kiinteistöille sekä edustanut kaupunkia 
kaupantekotilaisuuksissa.  
Lisäksi olemme havainneet yhteyksissä kaupunkisuunnitteluosastolle, että kaavoittajien kädet ovat sidotut 
Loviisan Satamakiinteistöjen tekemään esitykseen, joka on mielestämme suurelta osin virheellinen, osin 
jopa valheellinen. Katsomme, että kaavaprosessin lopettaminen on kaikilta osin paras vaihtoehto, niin 
taloudellisesti kaupungille kuin kaupunkilaisten asumisviihtyisyyden kannalta, koska sataman esittämässä 
muodossa kaavamuutos tyhjentäisi kylämme ja jopa suojellut rakennukset purettaisiin. (LS 4.10.2019). 
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